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Besvarelse af spørgsmål 2 ad L 127 stillet af udvalget den 15. maj 2023 

efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF). 

 

Spørgsmål:  

Vil ministeren vurdere, om det ville være muligt, såfremt der var længere 

tid til processen, at opfylde det, der oprindelig var formålet med loven, 

nemlig at dække hele energiområdet? 

 

Svar: 

Jeg har noteret med tilfredshed, at der generelt er bred opbakning til inten-

tionen bag lovforslaget, hvor vi skærper kontrollen med dansk kritisk in-

frastruktur. Omvendt viste den offentlige høring, at der er behov for nær-

mere undersøgelser og analyser med bredere inddragelse af erhvervslivet 

og andre interessenter for at sikre en hensigtsmæssig afgrænsning af an-

vendelsesområdet, herunder også for så vidt angår energiområdet. Der ar-

bejdes hen mod, at den nærmere afgrænsning vil ske i det kommende fol-

ketingsår.  

 

Det bemærkes desuden, at de eksisterende regler i visse tilfælde allerede 

dækker investeringer og visse udbud på energiområdet. 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Morten Bødskov 
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